

广州交响乐团 2017-2018 乐季演奏员空缺职位招聘公告

广州交响乐团 2017-2018 乐季演奏员空缺职位招聘，所需岗位和专业如下：

招聘职位：

小提琴演奏员

中提琴演奏员

大提琴演奏员

倍大提琴首席、副首席、助理首席、演奏员

长笛首席

双簧管首席、助理首席、演奏员

小号助理首席

长号演奏员（可兼职低音长号优先）

打击乐首席

截止日期：2017 年 3 月 10 日

报名要求：从即日起接受报名,报名者须填写广州交响乐团招聘报名表（报名表下载：<http://www.gso.org.cn/auditions2017/>），附本人大一寸彩照一张及学历证明复印件、获奖证明(如有)复印件,连同本人演奏的视频录像 DVD 邮寄至“广州市二沙岛海山街 1 号 广州交响乐团外联部，邮编 510105”。报名资料不予退还。

面试时间将安排在 2017 年 4 月 16 日，面试名单将于 2017 年 3 月 20 日之前通知进入面试的候选人。

面试地点：广州市二沙岛海山街 1 号广州交响乐团

面试内容：自选曲目及管弦乐曲片段(考试曲目目录请浏览乐团官网 www.gso.org.cn 查询)。

联系方式：

电话： 86-20-37588559（周一至周五 09:30-12:00, 14:30-17:00）

电邮：audition@gso.org.cn

*招聘信息如有更新，以乐团官方网站发布为准，详情请访问：

<http://www.gso.org.cn/auditions2017/>。

*最终解释权归广州交响乐团所有。

GSO AUDITIONS

GSO has opened the vacancies for 2017-2018 Season.

Violin Player

Viola Player

Cello Player

Principal Double Bass

Associate Principal Double Bass

Assistant Principal Double Bass

Double Bass Player

Principal Flute

Principal Oboe

Assistant Principal Oboe

Oboe Player

Assistant Principal Trumpet

Trombone Player (Trombonists who can play bass trombone are preferable)

Principal Percussion

Application deadline: March 10th, 2017

Application Requirement:

Interested applicants should complete the GSO employment application forms attached with a recent photo, education qualifications, scholarship/award copies and submit it together with a DVD video recording of your playing by Mar 10th, 2017. (See details of the Excerpts below.)

Audition date will be scheduled on April 16th, 2017. (GSO will notify potential candidates audition time by Mar 20th, 2017 via email and phone.)

Audition Location: Guangzhou Symphony Orchestra, No.1 Hai Shan Street, Er Sha Island, Guangzhou

Audition Requirements:

Candidates are required to prepare a repertoire of their choice with reference to the repertoire list officially announced and the orchestral excerpts from the Audition Repertoire list for their respective instruments (See details of the Audition List below).

Contact No.:

Tel: 86-20-37588559 (Monday to Friday, 09:30-12:00, 14:30-17:00)

Mail: audition@gso.org.cn

*Please download application form on GSO website: <http://www.gso.org.cn/auditions2017/>

*Please kindly refer to audition updates on GSO website.